
XL sesja Rady Miejskiej w Gubinie VIII kadencji  

dnia 27 maja 2022 r.  
 

I Otwarcie sesji.  
Przewodniczący otworzył XL sesję Rady Miejskiej w Gubinie. Obecnych 14 radnych stan na 15. 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

Przywitał burmistrza Bartłomieja Bartczaka, zastępcę burmistrza Justynę Karpisiak,  
naczelników wydziałów, panią skarbnik, kierowników jednostek oświatowych, witam 
wszystkich radnych obecnych na dzisiejszym posiedzeniu oraz wszystkich śledzących nasze 
obrady on line  

 
Przewodniczący zaproponował na stępujące zmiany w porządku obrad: 
 

1. Wycofanie projektu uchwały nr 306 w sprawie zasad nadawania i zmiany nazw obiektom 
miejskim na terenie Gminy Gubin o statusie miejskim 

 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 

W wyniku przeprowadzonego głosowania projekt został wycofany/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
 

2. Wycofanie projektu uchwały nr  311  w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony/3 osób za, 8 osób 

przeciw, 2 osoby wstrzymały się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
 
3. zmianę treści w porządku obrad dzisiejszej sesji  (nastąpiła omyłka pisarska)  
w pkt 5 projekt uchwały nr 313 powinien mieć następujące brzmienie:  

„zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie miejskim na 2022 
rok” 
Pkt 6 „zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXXVII.271.2021 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2022-2035”. 
 
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 

4. rozszerzenie porządku o projekt uchwały nr 315 w sprawie przekazania do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. skargi Wojewody 
Lubuskiego  jako pkt 12 części dotyczącej podjęcia uchwał w sprawie. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 



Przewodniczący poddał pod glosowanie całość porządku obrad 

W wyniku przeprowadzonego głosowania porządek został przyjęty/12 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
II. Informacja Burmistrza na temat działań podjętych od ostatniej sesji. 
Informacja stanowi załącznik do protokołu. Burmistrz odczytał sprawozdanie z realizacji planu 
kontroli wewnętrznej za rok 2021, który stanowi załącznik do protokołu.  
 
Radny Mirosław Rogiński 
Jakie  są planowane inwestycje przy galerii Hosso? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Mowa jest o kinie. 
Radna Halina Wojnicz 
Jakie prace budowlane trwają przy galerii Hosso? 
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Prace są robione ponieważ są rozmowy z nowymi najemcami, którzy mieliby wejść do budynku. 

 
III Informacja Przewodniczących Komisji Rady Miejskiej na temat działalności 

Komisji w okresie między sesjami. 
Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej - Tomasz Romanowski – komisja spotkała się 
dwa razy. Na posiedzeniu był obecny ogrodnik miejski, który przedstawił plany dot. zieleni 
miejskiej, a także przedstawiciel PUMu, który omówił problemy związane z zarządzaniem 
cmentarza komunalnego oraz opiniowano projekty uchwał  na dzisiejszą sesję.  
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska - Teresa Opara 
– komisja spotkała się trzy razy. Odbyła się wizja lokalna w celu przeniesienia przystanku 
autobusowego z ul. Cmentarnej na ul. Pułaskiego i na ul. Chodkiewicza. Komisja złożyła 
wniosek do pana burmistrza o wystąpienie do ZDP w celu dokonania prac melioracyjnych 
rowów będących w ich zarządzie.  Kolejne spotkania dotyczyły monitoringu na ogródkach 
działkowych Relaks i na Placu Bolesława Chrobrego oraz opiniowaniu uchwal na dzisiejszą 
sesję.  
 
Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży Sportu i Turystyki – Ziemowit Patek – komisja spotkała 
się cztery razy.  Na pierwszym posiedzeniu spotkała się z dyrektorami MOS i GDK w celu 
omówienia planu pracy tych jednostek na rok 2022. Następnie z kierownikiem MZUK i 
adw.Zawodniakiem. Spotkała się również z przedstawicielami samorządów uczniowskich i 
opiekunami w sprawach Młodzieżowej Rady Miasta oraz w celu omówienia projektów uchwal 
na dzisiejszą sesję. 
 
Komisja Rewizyjna - Danuta Grygorowicz – komisja między sesjami nie obradowała. 
 
Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Ziemowit Patek – komisja nie obradowała. 
 
 
IV Podjęcie uchwał w sprawie:    
 

1.  Wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty Miejskiemu Ośrodkowi Sportu od 
opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu - 303 

 



Projekt uchwały nr 303 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 303.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XL.286.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

2. Wyrażenia opinii dotyczącej podwyższenia kapitału zakładowego - 304 

Projekt uchwały nr 304 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 304.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XL.287.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

3. Zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu miasta 
Gubina - 312 

Projekt uchwały nr 312 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radny Zbigniew Bołoczko 

Linie energetyczne przy strefie przy ul. Legnickiej, trzeba zwracać na to uwagę.  
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 312.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XL.288.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

4. Zmianie uchwały w sprawie uchwały budżetowej gminy Gubin o statusie 
miejskim na 2022 rok - 313 

Projekt uchwały nr 313 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radny Zbigniew Bołoczko 

1. Pieniądze przeznaczone na zakopanie Willi Wolfa 

2. Środki na ul. Leśną – jeśli są przesunięcia, to radny prosi aby była wcześniej jakaś 

informacja.  

Burmistrz Bartłomiej Bartczak 

1. To jest inne finansowanie. We wnętrzu willi udało się znaleźć wiele interesujących 

rzeczy. 80 tys. wpłynęło od strony niemieckiej.  



Radny Zbigniew Bołoczko 

W nowym parku nie ma nawadniania.  

Radna Teresa Zajkowska 

Rozkopany park przy ul. Słonecznej. 

Burmistrz Bartłomiej Bartczak 

Cele na które można pozyskać środki z nowej perspektywy finansowej są ograniczone do 

minimum. Zrobimy wszystko aby koszt zasypania tej inwestycji był jak najmniejszy.  
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 313.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr XL.289.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Radny Krzysztof Zdobylak przybył na sesję o godz. 11:30. 
 

5. Zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej nr XXXVII.271.2021 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Gubin o statusie miejskim na lata 2022-2035 - 314 

Projekt uchwały nr 314 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 314.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XL.290.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

6. Określenia zakresu pomocy udzielanej obywatelom Ukrainy przez Gminę Gubin 
o statusie miejskim w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 
państwa - 310 

Projekt uchwały nr 310 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radny Zbigniew Bołoczko 

Czy ten projekt nie powinien mieć ram finansowych? 

Naczelnik Wydziału Regina Midzio-Kaczmarek 

Uchwała jest konieczna do realizacji zadań, które są już realizowane. Uchwała ma charakter 

zabezpieczający. Większość rzeczy finansuje Wojewoda z funduszu pomocy Ukrainie.  
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 310.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XL.291.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

7. Utworzenia Centrum Usług Wspólnych i nadania mu statutu - 311 

Projekt uchwały nr 311 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  
 



Komisja Finansów i Gospodarki Komunalnej oraz Komisja Kultury, Oświaty, Młodzieży, 
Sportu i Turystyki złożyły wniosek, aby rozszerzyć treść projektu uchwały w § 4 CUW obejmuje 
swoją działalnością następujące jednostki organizacyjne: 
dodać pkt. 12) Gubiński dom Kultury,pkt. 13)  Miejską Bibliotekę Publiczną, 
po uwzględnieniu wniosku komisje opiniują projekt uchwały pozytywnie  
 
Komisja Bezpieczeństwa Publicznego, Spraw Socjalnych i Ochrony Środowiska zaopiniowała 
projekt uchwały pozytywnie  

                  

Przewodniczący złożył wniosek o wykreślenie z projektu uchwały pkt 10) Miejski Ośrodek 
Sporu oraz pkt 11) Warsztaty Terapii Zajęciowej i nieuwzględnienie Gubińskiego Domu 
Kultury i Miejskiej Biblioteki Publicznej.  
 
Radna Teresa Zajkowska 
Dzisiaj ta uchwała nie powinna być procedowana. Dzisiaj rodzą się kolejne pomysły.  
Radna Halina Wojnicz 
Trzeba to odsunąć  w czasie o 15 dni. To będzie dobry czas dla rozwiania wszelkich wątpliwości.  
Radny Zbigniew Bołoczko 
Przychyla się do wypowiedzi radnych, którzy są przeciw uchwale.  
Radny Jan Skóra 
Pyta kto przygotował projekt uchwały. 
Radna Danuta Grygorowicz 
Dwa tygodnie nic nie zmienią. Dzisiaj musimy rozpocząć pewnego rodzaju proces utworzenia 
CUW. 
Radna Teresa Zajkowska 
Pomysłów jest wiele, tyle niewiadomych. Trzeba trochę czasu na to aby emocje opadły i żeby 
wysłuchać wszystkich pomysłów, propozycji i podjąć optymalną decyzję.  
Skarbnik Edyta Smiejan  
Jeśli będzie decyzja o powstaniu CUWów, to trzeba stworzyć zespół, który będzie pracował w 
CUWie , ale pod warunkiem, że najpierw obejmie jednostki oświatowe. GDK i MBP ma 
osobowość prawną i księgowość różni się od księgowości jednostek budżetowych. MOS, to 
jednostka w której najwięcej występuje podatek VAT.  
Radny Jan Skóra 
Ponawia pytanie, kto napisał projekt uchwały? 
Naczelnik Wydziału Regina Midzio-Kaczmarek 
CUW był wielokrotnie dyskutowany w gronie wszystkich naczelników z udziałem pana 
burmistrza. Projekt uchwały był poprzedzony wewnętrznymi dyskusjami, a  także wizytą 
studyjną w miejscu, gdzie taki CUW istnieje.   
Radny Zbigniew Bołoczko 
Dlaczego o tym nie wiedzieliśmy. Przecież to my podnosimy rękę, to my głosujemy.   
Naczelnik Wydziału Regina Midzio-Kaczmarek 
Ten projekt uchwały trafił do państwa w takim samie trybie jak inne uchwały zgodnie z 
regulaminem.  
Radna Teresa Zajkowska 
My radni reprezentujemy społeczność i chcemy wiedzieć, jak to miasto będzie funkcjonowało.  
Radna Halina Wojnicz 
Gdyby to wszystko inaczej wyglądało i było dopracowane, to i emocje byłyby mniejsze. Dwa 
tygodnie są nam potrzebne, co mają do powiedzenia dyrektorzy placówek?  
Radny Ziemowit Patek 
Radny przyjmie uchwałę z uwagi na to, że ufa urzędnikom i wie, że zrobią to tak jak powinni 
zrobić. Dwa tygodnie nic nie zmienią.   



Zastępca skarbnika Edyta Ponikiewska  
Włożyliśmy dużo pracy w przygotowaniu tego projektu. Temat CUWów jest trudny, ale 
jesteśmy w takie sytuacji, że nie mamy wystarczających kadr do funkcjonowania gminy. W Polsce 
CUWy funkcjonują różnie. Nie chcemy ograniczenia zatrudnienia, ani aby pracownicy stracili 
finansowo.  
 
Przewodniczący podał pod glosowanie wniosek  
Komisji Finansów i Gospodarki Komunalnej oraz Komisji Kultury, Oświaty, Młodzieży, Sportu 
i Turystyki o rozszerzenie treści projektu uchwały w § 4 CUW obejmuje swoją działalnością 
następujące jednostki organizacyjne: dodać pkt. 12) Gubiński dom Kultury, pkt. 13)  Miejską 
Bibliotekę Publiczną, 
 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został odrzucony/3 osoby za, 10 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Przewodniczący poddał pod glosowanie wniosek o wykreślenie z projektu uchwały pkt 10) 
Miejski Ośrodek Sporu oraz pkt 11) Warsztaty Terapii Zajęciowej  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek został przyjęty/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/  

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 311 wraz z przyjętymi zmianami.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/10 osób za, 3 osoby 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XL.292.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

8. Zmieniająca uchwałę nr XXI.147.2020 Rady Miejskiej w Gubinie z dnia 4 
września 2020 r. w sprawie ustalenia sposobu sprawienia pogrzebu przez gminę 
Gubin o statusie miejskim - 307 

Projekt uchwały nr 307 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radny Zbigniew Bołoczko 

Pochówek ludzi bezdomnych, bezimiennych na cmentarzu. To trochę uwłacza godności. Może 

ci ludzie są bezimienni,  ale to byli ludzie i to miejsce powinno być oznaczone jakąś tablicą.  
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 307.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XL.293.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
10.przyjęcia projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 
terenie Gminy Gubin o statusie miejskim - 308 

Projekt uchwały nr 308 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 



 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 308.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XL.294.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

11. Zmieniająca uchwałę nr XXIV.158.2016 Rady Miejskiej w Gubinie z dnia 16 
grudnia 2016 roku w sprawie określenia lokalizacji przystanków 
komunikacyjnych oraz warunków i zasad korzystania z przystanków 
komunikacyjnych na terenie miasta Gubina - 309 

Projekt uchwały nr 309 radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji. Projekt został 

omówiony na komisjach. 

Wszystkie komisje zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie.  

 

Radni nie wnieśli uwag do projektu uchwały. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 309.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/14 osób za, 0 osób 

przeciw, 0 osób wstrzymało się od głosu/ i otrzymała nr XL.295.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 

12. Przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Gorzowie Wlkp. 
skargi Wojewody Lubuskiego - 315 

Przewodniczący Wydziału  Krzysztof Dziurdziewicz zreferował projekt uchwały.  
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały nr 315.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu/ i otrzymała nr XL.296.2022 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do uchwały. 
 
V. Ocena zasobów pomocy społecznej gminy Gubin o statusie miejskim za rok 2021 
Ocena zasobów była omawiana na wszystkich komisjach. Komisje zapoznały się z oceną 
zasobów. 
 
VI. Przyjęcie protokołu z XXXVIII i XXXIX sesji Rady Miejskiej w Gubinie. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXXVIII sesji RM 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XXXIX sesji RM 

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół został przyjęty/13 osób za, 0 osób 

przeciw, 1 osoba wstrzymała się od głosu 

Informacja o imiennym wyniku głosowania podłączona jest do protokołu. 
 
VII. Sprawy różne  
Radny Zbigniew Bołoczko 
1.GDK wymówił umowę z powiatem krośnieńskim na umieszczanie informacji w 
Wiadomościach Gubińskich.  



2.Inwestycja przy ul. Sikorskiego, wjazd na działkę budowlaną. Referat drogowy za długo 
wykonuje tam prace.  
Radny Jan Skóra 
Radny proponuje zaprosić na sesję zasłużonych dla miasta Gubina. 
Radna Halina Wojnicz 
Od kwietnia nie ma dojazdu do Żar ani do Lubska.  
Radna Danuta Grygorowicz 
Nawodnienie parku.  
Radna Teresa Zajkowska 
1.Powiat krośnieński nie może publikować sowich informacji na rzecz Gubina w 
Wiadomościach Gubińskich 
2.Apeluje o spotkania aby razem decydować i że wszyscy są radnymi dla Gubina.  
Radny Krzysztof Zdobylak 
Może trzeba pomyśleć o  nawodnieniu kropelkowym w parku.  
Burmistrz Bartłomiej Bartczak 
Na początku projektu nawodnienie było za gigantyczne pieniądze.  
Naczelnik Wydziału Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 
1.W parku jest zaprojektowane nawonienie pośrednie. Na park została wydana decyzja 
konserwatorska co do możliwego zakresu. Były też pozyskane środki, w którym zakres tez był 
szczegółowo opisany. Wykonanie nawodnienia teraz jest niemożliwe ze względów 
proceduralnych. Ogrodnik może pomyśleć o jakimś innym rozwiązaniu.  
2.Jeśli chodzi o niegospodarność na ul. Sikorskiego. Zajecie pasa drogowego związana jest z 
pewna procedurą, która trzeba zaplanować, ale awarii nie da się zaplanować jak np. na ul. 
Kunickiego.  
Radny Krzysztof Zdobylak 
Budowa placów zabaw przy ul. Miodowej i Krzywoustego. Czy zostanie, to wykonane w tym 
roku. Co ze skate parkiem? 
Naczelnik Wydziału Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 
Prowadzony jest przetarg na trzecie zadanie skate parku, tor rowerowy, tereny zieleni. Był to 
jeden przetarg podzielony na trzy zadania. Do końca roku planowane jest wykonanie skate 
parku. Tor rowerowy w przyszłym roku. Skwery będą realizowane po części w tym i przyszłym 
roku. Jesteśmy w trakcie wyboru najkorzystniejszej oferty. Trwają prace nad przetargiem na 
place zabaw.  
Radna Teresa Zajkowska 
Most łączący plac Chrobrego z ul. Dąbrowskiego od dłuższego czasu jest wyłączony z 
funkcjonowania. Jakie są szanse   aby był on wyremontowany i oddany do użytku? 
Naczelnik Wydziału Krzysztof Olifirowicz-Kalinowicz 
Do zrobienia są dwa mosty na ul. Dąbrowskiego i na ul. Orzeszkowej. Został złożony wniosek 
o dofinansowanie skweru przy ul. Dąbrowskiego i czekamy na rozstrzygnięcie.   
 
Zamknięcie XL sesji Rady Miejskiej  w Gubinie 
Przewodniczący stwierdził, że porządek sesji został wyczerpany. Podziękował wszystkim za 
udział w obradach i zamknął XL sesję Rady Miejskiej w Gubinie  
 

 
                                                                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej  
 
                                                                                                      Wojciech Sendera  
 

 


